
Aan: presidium 16.01.23

Van: G. Mos

Betreft: Opzet raadsvoorstellen.

Al weer geruime tijd terug, in de voor-vorige raadsperiode, is een werkgroep van raadsleden bezig 
geweest met de verbetering van de kwaliteit van de raadsvoorstellen. Deelnemers waren de leden 
van der Geest, de Vries, Zeilemaker en ondergetekende.
Een van de aanbevelingen, die werd overgenomen was dat raadsvoorstellen zodanig zouden moeten 
worden opgesteld, dat ze begrijpelijk en besluitbaar zijn zonder dat daarvoor het lezen van de 
bijlagen noodzakelijk is. De bijlagen krijgen dan de rol van illustratie en achtergrond voor wie er 
dieper in wil duiken.

Ik stel vast dat deze aanbeveling nog steeds onvoldoende heeft doorgewerkt. Wanneer ik 
bijvoorbeeld de agenda voor de commissie van januari a.s doorneem, zijn er weer diverse 
voorstellen waarvoor het toch echt nodig is dat we in de - soms lijvige - bijlagen duiken. En dit is 
geen incident.
Gelet op de toegenomen werkdruk van de raadsleden moeten we dit opnieuw onder de aandacht 
brengen.

Ik stel voor dat het Presidium het toen genomen besluit herbevestigt en dit aan het college kenbaar 
maakt.

Bijlagen:
• memo + rapport feedbackgroep Kwaliteit raadsvoorstellen (behandeld in presidium 30 mei 

2016)
• memo A. van der Geest en G. Mos aan presidium d.d. 3 april 2018
• fragmenten presidium 30.05.16 en 16.04.18


